
Ekstraordinært bestyrelsesmøde i E/F Morelhaven torsdag den 3. oktober 2019 kl. 19.30 
 
Tilstede: Torsten, Daniel, Bjørn, Jonna og Helle 

Afbud: Kristian og Heidi 
 
Referent: Helle 
 
 

1. Valg af elevator.  
De tre tilbud blev gennemgået, med henblik på fordele og ulemper. Den billige KONE blev straks 
fravalgt på grund af kvaliteten.  
 
Torsten orienterede om El-behov, hvor de vil være billigst at sikre forsyning til Schindler. Den 
væsentlige forskel på Schindler og KONE er Remtræk på Schindler og kædetræk på KONE. Forskel 
på kæde- om remtræk blev drøftet. Kædetræk kræver ekstra vedligehold og der kan være 
støjgener. Remtrækket er støjsvagt, men der skal beregnes udgift til remskift efter 1.000.000 ture. 
Størrelsen af de to elevatorer er nogenlunde identiske.  
Ved Schindler-elevatoren, vil vi fortsat kunne bruge Ib som rådgiver. 
 
På baggrund af ovenstående vælger en enig bestyrelse at bede Ebbes kleinsmedje om at gå videre 
med Schindler-løsningen.  
 
Da Blommehaven ikke er deltagere, skal der gives nyt prisoverslag, hvor vi vil forsøge at forhandle 
prisen lidt ned.  
 
Der skal indkaldes til møde, hvor Ebbes kleinsmedje, Torsten og Daniel planlægger og underskriver 
aftale for projektet. 
 
Helle kontakter Cubus for afklaring af restbeløb fra stigstrengsprojektet til nedbringelse af 
lånebehovet til elevatorprojektet 
 

Næste møde er den 15. oktober 2019 kl. 19.30 
 
 
 
 


